
celkem náklady: 220 786,84 Kč

celkem cest:

ZPC č. datum odjezdu datum příjezdu účastníci cesty (příjmení a jméno) stát město náklady*

2/2022 18.01.2022 18.01.2022 Půta Martin Polsko Varšava 448,00 Kč

přínos ZPC

11/2022 24.02.2022 24.02.2022 Půta Martin Polsko Bogatynia 460,00 Kč

přínos ZPC

12/2022 18.03.2022 18.03.2022 Půta Martin Německo Zittau 522,00 Kč

přínos ZPC

15/2022 05.04.2022 05.04.2022 Půta Martin Polsko Zgorzelec 447,00 Kč

přínos ZPC

16/2022 13.05.2022 22.05.2022 Miklík Zbyněk Izrael Tel Aviv 50 898,33 Kč

16/2022 13.05.2022 22.05.2022 Ulvr Jiří Izrael Tel Aviv 50 959,53 Kč

přínos ZPC

17/2022 13.04.2022 13.04.2022 Ulvr Jiří Polsko Chalupki 0,00 Kč

přínos ZPC

18/2022 27.04.2022 28.04.2022 Půta Martin Belgie Brusel 0,00 Kč

přínos ZPC

20/2022 04.05.2022 04.05.2022 Půta Martin Německo Zittau 518,00 Kč

přínos ZPC

21/2022 17.06.2022 19.06.2022 Ulvr Jiří Slovensko Zuberec 1 794,30 Kč

přínos ZPC

22/2022 06.05.2022 06.05.2022 Půta Martin Německo Seifhennersdorf 259,00 Kč

22/2022 06.05.2022 06.05.2022 Sviták Jan Německo Seifhennersdorf 259,04 Kč

22/2022 06.05.2022 06.05.2022 Ulvr Jiří Německo Seifhennersdorf 259,04 Kč

přínos ZPC

27/2022 07.06.2022 07.06.2022 Půta Martin Polsko Jelenia Góra 454,00 Kč

přínos ZPC

28/2022 27.05.2022 27.05.2022 Půta Martin Polsko Szklarska Poreba-Orle 453,00 Kč

přínos ZPC

29/2022 13.06.2022 13.06.2022 Půta Martin Polsko Jelenia Góra 454,00 Kč

29/2022 13.06.2022 13.06.2022 Ramzer Dan Polsko Jelenia Góra 453,58 Kč

29/2022 13.06.2022 13.06.2022 Židek Václav Polsko Jelenia Góra 451,47 Kč

přínos ZPC

30/2022 29.06.2022 03.07.2022 Půta Martin Belgie Brusel 0,00 Kč

Cílem studijní cesty bylo získat prostřednictvím partnerské spolupráce s univerzitou Bar-Ilan University a Izraelsko – českou obchodní a průmyslovou komorou

detailní seznámení s činnostmi a zkušenostmi výše zmíněných subjektů v hlavních tématech stáže a pomocí společných aktivit zajistit osvojení vhodných

nástrojů tak, aby mohly být využity v podmínkách Libereckého kraje. Z důvodu rozsahu, bude ZPC uvedena v příloze.

Dne 7. 6. 2022 jsem přijal pozvání na výroční akci při příležitosti 30. jubilea Euroregionu Neisse-Nisa-Nysa. Zdravice pronesli Jerzy Luźniak, primátor Jelení

Hory, Krysztof Wiśniewski, hejtman Krkonošského okresu. Za trojstranné Prezídium ERN se mnou vystoupil Bernd Lange a Piotr Roman.

V rámci slavnostního galavečeru na začátky Euroregionu zavzpomínali Heinz Eggert, bývalý saský státní ministr vnitra, Marcin Zawila, bývalý primátor Jelení

Hory a Jaroslav Zámečník, jednatel ERN a primátor Liberce. S aktuálními výzvami a výhledy do budoucna jsem účastníky akce seznámil spolu s Berndem

Langem, hejtmanem okresu Görlitz, a Piotrem Romanem, primátorem města Boleslawiec.

Dne 4. 5. 2022 jsem přijal pozvání Thomase Zenkera, primátora města Zittau, na slavnostní recepci města.

Přivítání na obecním úřadě v Zuberci. Prohlídka vybraného úspěšného projektu – Přestavba obecního úřadu a kulturního domu v Zuberci, včetně snížení

energetické náročnosti budovy (příjemce dotace – obec Zuberec). 

Návštěva Múzea oravskej dediny Zuberec – Brestová, jako příklad projektu financovaného z evropských zdrojů v oblasti podpory cestovního ruchu (příjemce

dotace – obec Zuberec), Malé vodní elektrárny Plavisko v Zuberci, jako příklad projektu efektivního využívání obnovitelných zdrojů (příjemce dotace – firma

Provest, s.r.o.), Sběrného dvora v obci Zuberec, jako příklad projektu zaměřeného kromě sběru odpadu na jeho předcházení a zároveň následného

opětovného využití (příjemce dotace – obec Zuberec) a zrekonstruovaného veřejného osvětlení v obci Zuberec, jako příklad projektu snížení energetické

náročnosti s využitím chytrých technologií (příjemce dotace – obec Zuberec). V průběhu návštěv diskuse s příjemci dotací o jejich zkušenostech s přípravou a

realizací projektů.

Ve výše uvedených dnech jsem se zúčastnil schůze ČND, jejímž tématem byla příprava předsednictví ČR v Radě EU, úkoly vyplývající z návštěvy prezidenta

VR A. Tzitzikostase v ČR a podpora Ukrajiny ze strany regionů a měst EU.

Dále jsem se účastnil plenárního zasedání EVR, kde byla pro ČND důležitá mj. témata nové lesní strategie EU do r. 2030, změna směrnice o obnovitelných

zdrojích energie za účelem dosažení nových cílů v oblasti klimatu do r. 2030, budoucí státní podpora v EU v odvětvích zemědělství, lesnictví a ve venkovských 

oblastech, přezkum správy ekonomických záležitostí, cesta k sociálně spravedlivému provádění Zelené dohody, návrh směrnice Rady o zajištění globální

minimální úrovně zdanění nadnárodních skupin EU.

Dne 6. 5. 2022 jsem přijal pozvání na pracovní jednání se zástupci Zemského ředitelství Sasko. Za německou stranu se ho mj. zúčastnila Regina Kraushaar,

prezidentka Zemského ředitelství v Drážďanech. 

Nejvíce jsme hovořili o uprchlické krizi na Ukrajině, železničním spojení mezi Prahou, Libercem a Zhořelcem. Součástí programu byla také prohlídka statku

tradic Bulnheim.

Zpáteční cesta přes Polsko ze služební cesty z Ostravy. 

Dne 27. 5. 2022 jsem přijal pozvání na slavnostní otevření nového mostu přes řeku Jizeru. Most spojuje Jizerku s Orlem, Kořenov se Szklarskou Porebou a

Českou republikou s Polskem.

PŘEHLED ZAHRANIČNÍCH PRACOVNÍCH CEST

za období 1.1.2022 - 21.12.2022

všichni

Dne 18. 1. 2022 jsem se zúčastnil mezinárodního jednání k řešení problematiky rozšiřování těžby v dolu Turów za přítomnosti Ing. Bc. Anny Hubáčkové,

ministryně životního prostředí ČR, a Anny Moskwy, ministryně životního prostředí PL. Česko-polské rozhovory k hnědouhelnému dolu budou dále pokračovat.

Dne 5. 4. 2022 jsem přijal pozvání k 72. zasedání Prezídia Euroregionu Nisa ve Zhořelci v budově městského úřadu. Projednávali jsme správu Fondu malých

projektů v období 2021 – 2027, stav a návrhy řešení, přípravu FMP 2021 – 2027, aktuální stav ve Fondu malých projektů 2014 – 2020, 30 let ERN a vlastní

projekty euroregionu.

Dne 24. 2. 2022 jsem přijal pozvání natočit rozhovor pro TV Bogatynia na téma Turów, pokračování těžby v hnědouhelném dolu a mezinárodní česko-polská

dohoda. 

Dne 18. 3. 2022 jsem přijal pozvání k pracovnímu jednání s Michaelem Kretschmerem, saským ministerským předsedou, kterého doprovázel Alexander

Szymanski, osobní referent, a JUDr. Markétou Meissnerovou, generální konzulkou ČR v Drážďanech. 

Témata jednání: Covid-19, spolupráce mezi regiony v koronakrizi, nastupující vlna nemoci; uprchlická krize; spolupráce při kulturních akcích.

Na základě pozvání z polské strany se polská a česká strana setkaly v pondělí 13. června 2022 v 9:00 hodin v budově polské instituce Centrum Edukacyjno-

Przyrodniczego Karkonoskiego Parku Narodowego - Pałac Sobieszów.  

Jednání Společné česko-polské komise, která vznikla na základě Dohody o spolupráci k řešení vlivů těžební činnosti v povrchovém hnědouhelném dole

Turów, se účastnila také česká ministryně životního prostředí Anna Hubáčková polská ministryně pro klima a životní prostředí Anna Moskwa, maršálek

Dolnoslezského vojvodství Cézary Przybylski, zástupci českého a polského ministerstva, místních samospráv a českých i polských správ Krkonoš. 

Na jednání obě strany představily dosud splněné úkoly, přípravu Fondu malých projektů, která má pomáhat obcím. Na zasedání se vedla i debata o Strategii

spravedlivé transformace regionu. Další jednání se bude konat v 1. polovině roku 2023 v Libereckém kraji.



ZPC č. datum odjezdu datum příjezdu účastníci cesty (příjmení a jméno) stát město náklady*

přínos ZPC

34/2022 21.05.2022 21.05.2022 Sviták Jan Německo Ebersbach 519,65 Kč

přínos ZPC

35/2022 15.06.2022 15.06.2022 Ulvr Jiří Polsko Piechowice 221,67 Kč

přínos ZPC

36/2022 04.06.2022 04.06.2022 Půta Martin Německo Rietschen 519,00 Kč

přínos ZPC

38/2022 05.07.2022 10.07.2022 Půta Martin Ukrajina Vinnytsia 6 756,33 Kč

38/2022 05.07.2022 10.07.2022 Richter Vladimír Ukrajina Vinnytsia 6 729,90 Kč

přínos ZPC

41/2022 27.06.2022 27.06.2022 Židek Václav Německo Lipsko 258,62 Kč

přínos ZPC

47/2022 26.08.2022 26.08.2022 Půta Martin Polsko Swieradów Zdrój 452,00 Kč

přínos ZPC

48/2022 07.09.2022 07.09.2022 Půta Martin Polsko Karpacz 452,00 Kč

48/2022 06.09.2022 07.09.2022 Miklík Zbyněk Polsko Karpacz 1 575,44 Kč

48/2022 06.09.2022 09.09.2022 Ulvr Jiří Polsko Karpacz 15 081,07 Kč

48/2022 06.09.2022 08.09.2022 Židek Václav Polsko Karpacz 14 819,94 Kč

přínos ZPC

51/2022 15.09.2022 16.09.2022 Ulvr Jiří Polsko Opole 3 010,78 Kč

přínos ZPC

54/2022 23.09.2022 23.09.2022 Půta Martin Polsko Bogatynia 452,00 Kč

přínos ZPC

54a/2022 23.09.2022 23.09.2022 Židek Václav Polsko Bogatynia 449,63 Kč

přínos ZPC

58/2022 30.09.2022 30.09.2022 Půta Martin Německo Zittau 516,00 Kč

přínos ZPC

60/2022 02.10.2022 02.10.2022 Půta Martin Německo Zittau 516,00 Kč

Dne 23. 9. 2022 jsme se účastnili 2. ročníku konference „Společná budoucnost hornických regionů nacházejících se na Trojmezí hranic PL-CZ-DE.

Ekonomika, společnost, životní prostředí“. Jednalo se o trojstrannou debatu za účasti představitelů samosprávy, provozovatelů hnědouhelných dolů a expertů

v oblasti energetické transformace z Polska, České republiky a Německa. Účelem setkání bylo vytvořit platformu pro spolupráci v rámci které budou

vypracovány nadnárodní aktivity v oblastech ekonomiky, společnosti a životního prostředí. 

Dva diskusní panely se zabývaly výzkumy týkajících se polsko-české přeshraniční spolupráce na Trojmezí hranic PL_CZ_DE. Transformace sektoru hnědého

uhlí v kontextu evropské energetické krize. Dále budoucnosti dolů na Trojmezí hranic PL-CZ-DE. Přeshraničních ujednání a vzájemných vztahů s ČR a SRN.

Jednání Monitorovacího výboru ČR - Polsko

Program zasedání:15.9.

1. Prezentace obsahu a aktuálního stavu přípravy Programu Interreg Česko-Polsko 2021-2027 

	2. Prezentace a projednávání: • Jednacího řádu MV 

	• kritérií metodiky pro kontrolu a hodnocení projektových žádostí, 

	• pravidel způsobilosti výdajů, 

	• způsobilých žadatelů 

	3. Diskuse a různé 	

16.9. 

1. Informace o aktuálním stavu implementaci programu 

2. Diskuse a hlasování týkající se schvalování projektů ve výzvě OP4 

3. Podstatné změny v projektech k rozhodnutí MV 

4. Schvalování projektů TP diskuze 

Další zasedání Česko-polské pracovní skupiny pro přeshraniční spolupráci se uskuteční v tomto roce v říjnu ve Walbrzychu.

Ve výše uvedených dnech jsem se zúčastnil schůze České a Slovenské národní delegace, jejímž tématem bylo představení Aliance pro dovednosti v

automobilovém průmyslu, představení priorit Předsednictví ČR v Radě EU, návrh rozpočtu VR na rok 2023, agenda 150. plenárního zasedání EVR.

Dále jsem se účastnil plenárního zasedání EVR, kde byla pro ČND důležitá mj stanoviska a usnesení k revizi směrnice o energetické náročnosti budov

(EPBD), k ekologické transformaci – Jak najít rovnováhu mezi společenskou přijatelností a environmentálními požadavky z hlediska měst a regionů za účelem

budování odolných komunit?, plnění zelených rozpočtů na místní úrovni, evropský akt o datech.

Zasedání Valného shromáždění ESÚS NOVUM

Projednání činnosti uskupení v uplynulém období.

Sestavení plánu další činnosti pro následující období a představení návrhu rozpočtu

Společně s Mgr. Vladimírem Richterem jsem s humanitární zdravotnickou pomocí navštívil partnerský region Libereckého kraje Vinnyckou oblast, kde jsme se

podívali do skladů humanitární a zdravotnické pomoc, odkud je pomoc dále systematicky distribuována. Prohlédli jsme si také Regionální centrum pro sociální

a psychologickou rehabilitaci dětí a mládeže s funkčním omezením.

Dále jsme navštívili metropoli Kyjev, město Buča, Mohyliv-Podilskyj a Kozjatyn. Vedení ukrajinské oblasti nám představilo nové projekty, které byly

vybudovány z vládních finančních pobídek a vyjádřilo přání o propojení ukrajinské asociace regionů a asociace města a obcí s českými protějšky – s AKČR a

SMOČR.

Dne 27. června 2022 se uskutečnila zahraniční pracovní cesta č. 41/2022 Václava Židka, člena rady kraje, resort životního prostředí a zemědělství, vedoucí

odboru životního prostředí a zemědělství Jitky Šádkové a pracovníků odboru životního prostředí a zemědělství účastných na ochraně před povodněmi do

Lipska (Spolková republika Německo).

Liberecký kraj spolupracuje se Zemským ředitelstvím Sasko. Toto setkání bylo uskutečněno v rámci dohodnuté výměny zkušeností mezi odborem životního

prostředí Zemského ředitelství Sasko a odborem životního prostředí a zemědělství Krajského úřadu Libereckého kraje.

Odborným tématem byla ochrana před povodněmi. Jednání se konalo v prostorách Vzdělávacího a demonstračního centra decentrální infrastruktury – BDZ

e.V. v Lipsku a bylo zakončeno prohlídkou stálé expozice stavebních protipovodňových opatření pro ohrožené objekty.

Hlavním předmětem jednání bylo představení v Sasku nově vytvořeného systému jednotné certifikace budov ohrožených povodněmi v návaznosti na veřejnou

finanční podporu realizace opatření na zvýšení ochrany před povodněmi pro jednotlivé vlastníky těchto budov. Tento systém nemá v Česku žádnou obdobu. 

Pracovní účast na zakončení Nisa Film Festivalu v kině Filmtheater Ebersbach. 

Pracovní schůzka na pozvání polské strany k účasti na odborné diskusi v panelu na téma Inovace v regionu – jak se evropská města a regiony mění díky

fondům? Účastnili jsem se diskuse spolu s maršálkem Dolnoslezského vojvodství. Následující odpolední program zahraniční pracovní cesty pokračoval v

Jakuszycích, kde byl za účasti polského premiéra a zástupců Libereckého kraje otevřen sportovní biatlonový areál s hotelovým a relaxačně zaměřeným

vybavením.

Dne 26. 8. 2022 jsem se zúčastnil 19. zasedání Rady Euroregionu Neisse-Nisa-Nysa. Zasedání vedl Piotr Roman, předseda ERN. 

Diskuse a hovory jsme vedli na téma aktuálního stavu implementace Fondů malých projektů 2014-2020, o stavu přípravy přeshraničních programů pro období

2021-2027, o strategii ERN, o Fondu malých projektů „Turów“.

Jednání bylo zakončeno v odpoledních hodinách.

Dne 4. 6. 2022 jsem přijal pozvání na 20. Hvězdicovou jízdu společně s Berndem Langem, zemským radou okresu Görlitz. Jedná se o tradiční cyklistickou

akci zemského okresu Görlitz. Letos vedla cesta do Rietschenu. Každý rok se touto cestou objevují nové cyklostezky.

Saské dožínky. Dne 30. 9. 2022 jsem přijal pozvání na zahájení 23. Saských zemských dožínek v Žitavě. Dožínkové slavnosti zahájil patron dožínek státní

ministr Thomas Schmidt a primátor města Zittau pan Thomas Zenker.

Dne 23. 9. 2022 jsme se účastnili 2. ročníku konference „Společná budoucnost hornických regionů nacházejících se na Trojmezí hranic PL-CZ-DE.

Ekonomika, společnost, životní prostředí“. Jednalo se o trojstrannou debatu za účasti představitelů samosprávy, provozovatelů hnědouhelných dolů a expertů

v oblasti energetické transformace z Polska, České republiky a Německa. Účelem setkání bylo vytvořit platformu pro spolupráci v rámci které budou

vypracovány nadnárodní aktivity v oblastech ekonomiky, společnosti a životního prostředí. 

Dva diskusní panely se zabývaly výzkumy týkajících se polsko-české přeshraniční spolupráce na Trojmezí hranic PL_CZ_DE. Transformace sektoru hnědého

uhlí v kontextu evropské energetické krize. Dále budoucnosti dolů na Trojmezí hranic PL-CZ-DE. Přeshraničních ujednání a vzájemných vztahů s ČR a SRN.



ZPC č. datum odjezdu datum příjezdu účastníci cesty (příjmení a jméno) stát město náklady*

přínos ZPC

61/2022 10.10.2022 12.10.2022 Půta Martin Belgie Brusel 0,00 Kč

přínos ZPC

64/2022 21.10.2022 21.10.2022 Ulvr Jiří Polsko Walbrzych 220,37 Kč

přínos ZPC

65/2022 09.11.2022 09.11.2022 Vinklátová Květa Rakousko Linz 902,06 Kč

přínos ZPC

67/2022 25.10.2022 25.10.2022 Ulvr Jiří Německo Olbernhau 257,09 Kč

přínos ZPC

68/2022 10.11.2022 10.11.2022 Židek Václav Polsko Karpacz 448,81 Kč

přínos ZPC

69/2022 07.11.2022 07.11.2022 Půta Martin Německo Zittau 511,00 Kč

přínos ZPC

70/2022 08.11.2022 08.11.2022 Půta Martin Německo Görlitz 511,00 Kč

přínos ZPC

71/2022 16.11.2022 18.11.2022 Vinklátová Květa Belgie Brusel 16 628,72 Kč

přínos ZPC

71/2022 19.11.2022 20.11.2022 Vinklátová Květa Německo Lipsko 16 628,72 Kč

přínos ZPC

75/2022 30.11.2022 01.12.2022 Půta Martin Belgie Brusel 0,00 Kč

přínos ZPC

84/2022 12.12.2022 14.12.2022 Ulvr Jiří Belgie Brusel 22 747,75 Kč

přínos ZPC

85/2022 06.12.2022 06.12.2022 Půta Martin Německo Görlitz 511,00 Kč

přínos ZPC Ve výše uvedených dnech jsem se zúčastnil 13. schůze České národní delegace do Výboru regionů 2020 – 2025, které se jako host zúčastnila pí Franková,

vedoucí českých a slovenských překladatelů ve VR a v Evropském hospodářském a sociálním výboru, pí Paďourková, zástupkyně Agrární komory ČR v

Bruselu, a p. Pivoňka z VŠChT; dále 152. plenárního zasedání Evropského výboru regionů, kde se diskutovalo např. o tématech: rozšíření seznamu trestných

činů EU o nenávistné verbální projevy a trestné činy z nenávisti, legální migrace, strategii EU pro udržitelné a oběhové textilní výrobky, potravinová krize,

evropský rok mládeže, energetická krize a důsledky pro evropské domácnosti, nový evropský program inovací.

Ve výše uvedených dnech jsem se zúčastnil 13. schůze České národní delegace do Výboru regionů 2020 – 2025, které se jako host zúčastnila pí Franková,

vedoucí českých a slovenských překladatelů ve VR a v Evropském hospodářském a sociálním výboru, pí Paďourková, zástupkyně Agrární komory ČR v

Bruselu, a p. Pivoňka z VŠChT; dále 152. plenárního zasedání Evropského výboru regionů, kde se diskutovalo např. o tématech: rozšíření seznamu trestných

činů EU o nenávistné verbální projevy a trestné činy z nenávisti, legální migrace, strategii EU pro udržitelné a oběhové textilní výrobky, potravinová krize,

evropský rok mládeže, energetická krize a důsledky pro evropské domácnosti, nový evropský program inovací.

25.10. 2022 proběhlo zasedání prvního monitorovacího programu Interreg V-A Česko – Sasko 2021 – 2027. 

Karpacz, 29. polsko-česko-německé podnikatelské kooperační fórum. Vystoupení v diskusním panelu, který se zabýval mimo jiné situací okolo polského

hnědouhelného dolu Turów. Další vystupující: předseda představenstva Grupa PGE Andrzej Legeżyński, člen rady Dolnoslezské vojvodství Tymoteusz Myrda

a starosta Bogatyně Wojciech Dobrołowicz.

Jako každoročně v podzimním termínu byla opět pořádána Studijní cesta Sdružení pro rozvoj cestovního ruchu, jehož členy jsou města, destinace LK,

zástupci vzdělávacích institucí a dalších podnikatelských subjektů v cestovním ruchu. V letošním roce byla tradiční studijní cesta spojena se skupinou

kulturních příspěvkových organizací Libereckého kraje. Zúčastnili se jí ředitelé a někteří zaměstnanci Severočeského muzea v Liberci, Vlastivědného muzea a

galerie v České Lípě, Muzea Českého ráje v Turnově, Krajské vědecké knihovny v Liberci, Oblastní galerie Liberec a Zoo Liberec. V rámci Studijní cesty byly

navštíveny města České Budějovice s prohlídkou radnice a exkurzí v pivovaru a také Linec s komentovanou prohlídkou centra města, muzeum Ars

Electronica Center a také proběhlo setkání s diskusí se zástupci Oberösterreich Tourismus. Zástupci příspěvkových organizací měli díky svému zaměření a

účelu cesty trochu odlišný program. Kromě zmíněného Ars Electronica Center navštívili v Linci také Lentos Kunstmuseum a Jihočeské muzeum v Českých

Budějovicích.

Cílem Studijní cesty bylo propojení institucí a subjektů působících v cestovním ruchu a kulturních příspěvkových organizací, navázání nových kontaktů a

nových možností spolupráce. Zároveň proběhla inspirace v organizaci a řízení cestovního ruchu v jižních Čechách a rakouském Linci.

Účast na veletrhu Touristic & Caravaning Leipzig 2022.

Doporučuji větší rozsah prezentace produktů LK na Krušnohorském vánočním trhu a zachování prezentace na veletrhu cestovního ruchu v Lipsku.

Dne 7. listopadu 2022 jsem přijal pozvání na slavnostní otevření přístavby Plastického centra a kancelářského komplexu Oberlasitz v Žitavě. Vznikl zde

prostor pro nová kancelářská místa a pro nejmodernější strojový park. Patří sem jak inovativní systémy pro aditivní výrobu velkých kovových a plastových

komponentů, mj. pro letectví, stavbu energetických závodů nebo stavebnictví, stroje pro výrobu lehkých konstrukcí vyztužených přírodními vlákny. 

Dne 8. listopadu 2022 jsem se zúčastnil 1. i 2. zasedání třínárodní pracovní skupiny MORO, kde jsme zpracovali konečný návrh memoranda, specifikaci pro

analýzu možných umístění ESÚS. Diskutovali jsme o právních otázkách souvisejících s možnými strukturami členství, o rozvoji oblasti propojení ONE, o

zahájení činnosti tematických pracovních skupin.

Účast na zahájení Krušnohorského vánočního trhu v Bruselu.

Hlavním cílem konference bylo šířit povědomí o českém inovačním ekosystému a vyzdvihnout důležitost podpory inovací v Česku. Prezentující se zaměřili na

ekonomické přínosy inovačního ekosystému, poukázali na úroveň inovací či na prosperující inovační prostředí v regionech, které je postaveno na spolupráci

inovačních center po celé České republice. Mezi hlavní partnery akce patří Hlavní město Praha (Pražský dům v Bruselu), Inovační centrum Olomouckého

kraje, Liberecký kraj, Moravskoslezské inovační centrum, Technologické inovační centrum Zlín, Plzeňský kraj a Síť vědecko-výzkumných evropských regionů

(ERRIN). 

Textový, fotografický a videovýstup publikován na krajském facebookovém  a instagramovém profilu

Jako další postup je navrhováno posilování a utužování spolupráce mezi Libereckým krajem a Svobodným státem Sasko včetně výměny zkušeností a hledání

nových cest při participaci na společných projektech.

Ve výše uvedených dnech jsem se zúčastnil schůze EPP, JDE 52, zahajovacího zasedání Open Days v Evropském parlamentu, jednání Výboru regionů s

prezentací českých krajů, zasedání České národní delegace, plenárního zasedání CHAR, European Commission. 

Regionální konference programu Interreg Česko - Polsko, tisková konference projektu "Jsme s vámi - společně pro Ukrajinu"

Během regionální konference byly okomentovány nejdůležitější předpoklady programu a Fondy malých projektů, a účastníci panelové diskuse popsali své

zkušenosti vyplývající z realizace partnerských projektů. Diskuse se zúčastnili celky mající zájem o realizaci partnerských projektů z obou stran hranice.

Programy Interreg Česko - Polsko 2021-2027 před našimi zeměmi a regiony otevírají novou kapitolu přeshraniční spolupráce. 

Další prohloubeni vzájemné přeshraniční spolupráce a nové příležitosti k navázaní nových kontaktů a hledání inspirace pro přípravu společných

přeshraničních projektů.


